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ACTA DE LA SESIÓN EXTRAORDINARIA 

DEL CONSEJO MUNICIPAL DE 
PARTICIPACIÓN CIUDADANA DE BURJASSOT 

CELEBRADO EL 17 DE OCTUBRE DE 2012 
 
Miembros asistentes: 
Alcalde-presidente: Jordi Sebastià i Talavera 
Rafa García, concejal de Participación Ciudadana 
Pepe Ruíz, concejal de Urbanismo 
Cristina Subiela, representante del Partido Popular  
Pere Benavent, representante del Bloc  
Vicent Campos, representante del PSOE  
José Blanco, representante de EU  
As. Vecinos Lauri Volpi II-Los Olvidados 
As. Vecinos Mestre Lope 
As. Vecinos Blasco Ibáñez y Adyacentes 
As. Vecinos El Empalme 
As. Vecinos Lauri Volpi 
As. Vecinos Nucli Antic 
As. Vecinos Plaza Concordia, Isabel la Católica 
Ángel Fernández Navarro 
As. Al-Bayan 
Ass. de Comerç i Servicis 
Ass. teatral Paraules i Dones 
Buscant alternatives 
CEMEF 
Círculo Católico San Roque  
Club d'Atletisme les Sitges 
Club de Ajedrez de Burjassot 
Col·lectiu Bordissot 
Cultural Ferroviaria Burjassot 
Entitat cultural valenciana el Piló 
Fed. As. Vecinos Burjassot  
Fed. de Vecinos Independientes de Burjassot 
Grup de Dones de Burjassot 
Hermandad Stmo. Cristo de la Paz 
José Mª Casamayor 
Juan José Cano Mora 
 
Secretaria: Mª Cruz Expósito Lillo, técnica de 
Agenda 21 i Participación Ciutadana 
 
Comienzo: 19.10 h 
Finalización: 21.20 h 
Lugar: Casa de Cultura 
 

DESARROLLO DE LA SESIÓN 
 
Abre la sesión el concejal de Participación 
Ciudadana, Rafa García, resaltando la importancia 
de la participación de los ciudadanos y 
asociaciones en la redacción del PGOU y en la 
política municipal, sirviendo de herramienta para 
conocer las inquietudes y recoger sugerencias. 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 
DEL CONSELL MUNICIPAL DE PARTICIPACIÓ 

CIUTADANA DE BURJASSOT 
CELEBRAT EL 17 D'OCTUBRE DE 2012 

 
Membres assistents: 
Alcalde-president: Jordi Sebastià i Talavera 
Rafa García, regidor de Participació Ciutadana 
Pepe Ruíz, regidor d’Urbanisme 
Cristina Subiela, representante del Partido Popular 
Pere Benavent, representant del Bloc 
Vicent Campos, representant del PSOE 
José Blanco, representant d’EU 
Ass. Veïns Lauri Volpi II-els Oblidats  
Ass. Veïns Mestre Lope 
Ass. Veïns Blasco Ibáñez i Adjacents  
Ass. Veïns El Empalme 
Ass. Veïns Lauri Volpi 
Ass. Veïns Nucli Antic 
Ass. Veïns Pl. de la Concòrdia, Isabel la Catòlica 
Ángel Fernández Navarro 
Ass. Al-Bayan 
Ass. de Comerç i Servicis 
Ass. teatral Paraules i Dones 
Buscant alternatives 
CEMEF 
Círculo Católico San Roque  
Club d'Atletisme les Sitges 
Club d’Escacs de Burjassot 
Col·lectiu Bordissot 
Cultural Ferroviària Burjassot 
Entitat cultural valenciana el Piló 
Fed. d’Ass. de Veïns de Burjassot  
Fed. de Veïns Independents de Burjassot 
Grup de Dones de Burjassot 
Germandat Santíssim Crist de la Pau 
José Mª Casamayor 
Juan José Cano Mora 
 
Secretària: Mª Cruz Expósito Lillo, tècnica 
d'Agenda 21 i Participació Ciutadana 
 
Començament: 19.10 h 
Finalització: 21.20 h  
Lloc: Casa de Cultura 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
Obri la sessió el regidor de Participació Ciutadana, 
Rafa García, que ressalta la importància de la 
participació dels ciutadans i de les associacions en 
la redacció del PGOU i en la política municipal, les 
quals serveixen d’eina per a conéixer-ne les 
inquietuds i recollir-ne els suggeriments. 
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1. LECTURA Y APROBACIÓN, EN SU CASO, 
DEL ACTA DE LA SESIÓN ANTERIOR 

 
Ninguna persona presentó propuesta de 
modificación, así que se aprueba el acta de la 
sesión anterior, que ya ha sido previamente 
remitida a los asistentes. 
 
2. CONSULTA RELATIVA AL PGOU 
 
El técnico del equipo redactor, Paco Ávila, 
comienza con la presentación de la nueva fase de 
participación ciudadana, expone que las 
sugerencias, consultas y dudas que puedan surgir 
se pueden canalizar a través del correo 
electrónico agenda21@ayto-burjassot.es, que 
remitirá a los correspondientes técnicos que las 
recogerán y resolverán en la medida que sea 
posible. De todas formas conforme avance la 
sesión se pueden ir resolviendo las dudas. La 
presente reunión se establece como herramienta 
para recoger sugerencias al respecto de la 
redacción del PGOU. 
 
Ahora nos encontramos en una de las fases 
finales de redacción del PGOU, este comenzó en 
junio de 2009. El 20 de junio se emitió la memoria 
ambiental, que ha obtenido el visto bueno del 
organismo competente de Conselleria, detallando 
ésta las medidas a adoptar durante la siguiente 
fase. 
 
Próximamente, comenzará la fase de exposición 
pública, comienza con la presente sesión del 
Consejo para pasar a un periodo de exposición 
pública y posterior consulta a la administración. 
 
Después el ayuntamiento aprobará de forma 
provisional el PGOU para ser remitido a 
Conselleria, que cuando emita su aprobación 
podrá ser definitivamente aprobado el texto 
refundido por el Pleno del Ayuntamiento. 
 
Un miembro del Consejo pregunta sobre el plan 
acústico, aludiendo al párrafo de la memoria 
ambiental que lo cita. 
 
El estudio acústico del que habla la memoria 
ambiental está remitido a Conselleria y tiene el 
visto bueno de ésta. El Plan Acústico Municipal es 
otra cosa distinta, y está siendo redactado ahora 
mismo, estando presente el técnico responsable. 
 
En el punto 1 b de la página 12 de la memoria 
ambiental, figura que faltan un par de informes. 
 
 
 
 

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE 
l’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

 
Cap persona presenta una proposta de 
modificació, així que s’aprova l’acta de la sessió 
anterior, que ja ha sigut prèviament remesa als 
assistents. 
 
2. CONSULTA RELATIVA AL PGOU 
 
El tècnic de l’equip redactor, Paco Ávila, comença 
amb la presentació de la nova fase de participació 
ciutadana, exposa que els suggeriments, 
consultes i dubtes que puguen sorgir es poden 
canalitzar a través del correu electrònic 
agenda21@ayto-burjassot.es, que remetrà als 
tècnics corresponents, els quals les recolliran i 
resoldran en la mesura que siga possible. De totes 
maneres, conforme avance la sessió es poden 
anar resolent els dubtes. Aquesta reunió 
s’estableix com a ferramenta per a recollir 
suggeriments respecte de la redacció del PGOU. 
 
 
Ara ens trobem en una de les fases finals de 
redacció del PGOU, el qual començà al juny de 
2009. El 20 de juny fou emesa la memòria 
ambiental, que ha obtingut el vistiplau de 
l’organisme competent de Conselleria, i on es 
detallen les mesures a adoptar durant la següent 
fase. 
 
Pròximament, començarà la fase d’exposició 
pública, que comença amb aquesta sessió del 
Consell, i que passa a un període d’exposició 
pública i posterior consulta a l’administració. 
 
En acabant, l’Ajuntament ha d’aprovar, 
provisionalment, el PGOU, que serà remés a 
Conselleria, i quan aquesta emeta la seua 
aprovació, el text refós podrà ser definitivament 
aprovat pel Ple de l’Ajuntament. 
 
Un membre del Consell pregunta sobre el pla 
acústic, tot al·ludint al paràgraf de la memòria 
ambiental que el cita. 
 
L’estudi acústic de què parla la memòria ambiental 
ha sigut remés a Conselleria i té el seu vistiplau. El 
Pla Acústic Municipal és una altra cosa distinta i 
està sent redactat ara mateix, el tècnic 
responsable del qual estant present. 
 
En el punt 1 b de la pàgina 12 de la memòria 
ambiental, figura que falten un parell d’informes. 
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Sí, en la memoria ambiental se alude a ciertos 
informes o aspectos que hay que remitir a la 
Conselleria posteriormente, están redactándose o 
ya se han enviado algunos de ellos. 
 
Pepe Ruíz interviene para destacar que el PAM y 
el estudio acústico son completamente diferentes 
y da la palabra al técnico para que explique en 
qué consta la diferencia: 
 
Estudio acústico: es algo más sencillo, solo 
recoge las determinaciones que puedan afectar al 
PGOU. 
 
PAM: Es más completo, analiza y diagnostica lo 
existente y nuevos desarrollos. 
 
Cuestiones planteadas: 
 
1. Se recalca que hay unos condicionantes que se 
han de cumplir en el informe ambiental, como que 
no se grafía la Via Parc y la Conselleria de 
Infraestructuras emite un informe desfavorable. 
 
El equipo redactor ha emitido nuevas propuestas 
a estas consideraciones y están esperando 
contestación de los servicios territoriales 
correspondientes. 
 
2. ¿Se está remitiendo documentación 
rechazando el trazado de soterramiento de las 
vías y la Via Parc? 
 
Ferrocarriles no ha emitido informe; Carreteras, sí, 
cuando se informó del 1º borrador. A esto, se les 
contesta con una propuesta y el órgano ambiental 
ha dado tiempo para conseguir el informe 
favorable. Los documentos volverán a tener 
exposición pública nuevamente. 
 
3. Sobre el cementerio, las áreas que se cederían 
por los IP (industriales preferentes), ¿siguen 
siendo cedidas a pesar de elegir la opción en la 
cual no se sitúa el cementerio en la huerta? 
 
Contesta Pepe Ruíz, quien afirma que sí, que 
seguiremos teniendo esa bolsa de huerta. 
 
4. Un miembro hace hincapié en que el consejo es 
un área de participación ciudadana, que los 
políticos ya tienen su espacio de participación y 
debate en el Ayuntamiento, debido al diálogo 
establecido entre dos representantes políticos. 
 
A las 19.45 h, el técnico pasa a la presentación 
relativa al PGOU: habla de un crecimiento 
moderado; de la obtención de suelo para 
actividades terciarias; de la puesta en valor de la 
huerta; de la disminución del techo poblacional, y 

Sí, en la memòria ambiental s’al·ludeix a certs 
informes o aspectes que cal remetre a la 
Conselleria posteriorment; estan sent redactats o 
alguns d’ells ja han sigut enviats. 
 
Pepe Ruíz intervé per a destacar que el PAM i 
l’estudi acústic són completament diferents i dóna 
la paraula al tècnic perquè explique en què 
consta la diferència: 
 
Estudi acústic: és un poc més senzill, només recull 
les determinacions que puguen afectar el PGOU. 
 
 
PAM: És més complet, analitza i diagnostica el 
que hi ha i els desenvolupaments nous. 
 
Qüestions plantejades: 
 
1. Es recalca que hi ha uns condicionants que 
s'han de complir en l'informe ambiental, com ara 
que no es grafia la Via Parc i la Conselleria 
d'Infraestructures emet un informe desfavorable. 
 
L'equip redactor ha emés noves propostes a 
aquestes consideracions i estan esperant 
contestació dels serveis territorials corresponents. 
 
 
2. S'està remetent documentació en què es 
rebutja el traçat de soterrament de les vies i la Via 
Parc? 
 
Ferrocarrils no ha emés un informe; Carreteres, sí, 
quan s’emeté informe del 1r esborrany. Contesten 
a açò amb una proposta i l'òrgan ambiental ha 
donat temps per a aconseguir l'informe favorable. 
Els documents tornaran a tindre exposició pública 
novament. 
 
3. Sobre el cementeri, les àrees que se cedirien 
pels IP (industrials preferents), continuen sent 
cedides a pesar de triar l'opció en la qual no se 
situa el cementeri a l'horta? 
 
Contesta Pepe Ruíz, que afirma que sí, que 
continuarem tenint aquesta bossa d'horta. 
 
4. Un membre remarca que el consell és una àrea 
de participació ciutadana, que els polítics ja tenen 
el seu espai de participació i debat en 
l'Ajuntament, a causa del diàleg establit entre dos 
representants polítics. 
 
A les 19.45 h, el tècnic passa a la presentació 
relativa al PGOU: parla d'un creixement moderat; 
de l'obtenció de sòl per a activitats terciàries; de la 
posada en valor de l'horta; de la disminució del 
sostre poblacional, i de l'existència de tres pols 
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de la existencia de tres polos claramente 
diferenciados: polo medioambiental, científico y 
económico-financiero. 
 
Los objetivos paisajísticos del PGOU son integrar 
la huerta, recogiendo aspectos del PATHV, 
programas de imagen urbana y específicos de 
paisaje (p.e. en la acequia de Faitanar), catálogos 
de bienes y espacios protegidos. 
 
El modelo de crecimiento del PGOU es dinamizar 
zonas con oportunidades para mejorar la calidad. 
No se permite la vivienda en planta baja porque 
permite mayor número de comercios y actividades 
comerciales, además minimiza los problemas 
acústicos y dota de aparcamientos en planta baja 
a las viviendas particulares. Se excepciona este 
condicionante para personas con movilidad 
reducida. 
 
Se establece una plaza de garaje por vivienda; 
para construcciones de más de 1.000 m2 se 
establece 1,1. 
 
Cuestiones planteadas y respuestas: 
 
1. ¿Compactar es aumentar la edificación? 
 
No, es agrupar para conseguir más espacios 
libres. 
 
2. ¿Hay algo referente a estética en la 
construcción? 
 
La normativa actual de las nuevas construcciones 
solo regula instalaciones. 
 
3. En el tratamiento de medianeras mediante el 
aumento de volúmenes, ¿se tiene en cuenta la 
altura del edificio con respecto al ancho de la 
calle? 
 
Se estudia caso por caso; no se trata de taparlas 
completamente, solo tapar y después retranquear. 
Se juega con las volumetrías. 
 
4. Con arbolado, ¿no se podría disimular la línea 
desigual de medianeras y cornisas, evitando la 
media anterior? 
 
¿En el Nucli Antic también se intentarán tapar 
medianeras? 
 
No. Esta zona tiene un trato específico. 
 
5. Tenemos una alta densidad demográfica, ¿para 
qué más? 
 
 

clarament diferenciats: pol mediambiental, científic 
i economicofinancer. 
 
 
Els objectius paisatgístics del PGOU són integrar 
l'horta, tot arreplegant aspectes del PATHV, 
programes d'imatge urbana i específics de 
paisatge (p.e. en la séquia de Faitanar), catàlegs 
de béns i espais protegits. 
 
El model de creixement del PGOU és dinamitzar 
zones amb oportunitats per a millorar la qualitat. 
No es permet la vivenda en planta baixa perquè 
permet un nombre més gran de comerços i 
activitats comercials, a més minimitza els 
problemes acústics i dota d'aparcaments les 
vivendes particulars en planta baixa. Les persones 
amb mobilitat reduïda estan exceptuades 
d’aquesta condició. 
 
S'estableix una plaça de garatge per vivenda; per 
a construccions de més de 1.000 m

2
 s'estableix 

1,1. 
 
Qüestions plantejades i respostes: 
 
1. Compactar és augmentar l'edificació? 
 
No, és agrupar per a aconseguir més espais 
lliures. 
 
2. Hi ha alguna cosa sobre l’estètica en la 
construcció? 
 
La normativa actual de les noves construccions 
només regula instal·lacions. 
 
3. En el tractament de mitgeres amb l'augment de 
volums, es té en compte l'altura de l'edifici 
respecte de l'amplària del carrer? 
 
 
S'estudia cas per cas; no es tracta de tapar-les 
completament, només tapar i després recular. Es 
juga amb les volumetries. 
 
4. Amb arbratge, no es podria dissimular la línia 
desigual de mitgeres i cornises, evitant així la 
mitjana anterior? 
 
En el Nucli Antic també s'intentaran tapar 
mitgeres? 
 
No. Aquesta zona té un tracte específic. 
 
5. Tenim una alta densitat demogràfica, ¿per a 
què més? 
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¿Se aumenta la edificabilidad?, hay calles muy 
estrechas. 
 
En el PGOU solo se recoge la realidad actual. 
 
7. No se habla de la calidad de vida por temas 
acústicos. 
 
Después, cuando intervenga el técnico, se hablará 
del plan acústico. 
 
Se hace un análisis de los ejes comerciales, p.e., 
Lauri Volpi, posiblemente cerca de la estación de 
Godella se podría desafectar un área subterránea 
para un aparcamiento. Esta zona es un punto a 
cuidar estéticamente por ser una entrada a 
Burjassot. 
 
Interviene Pau Gaja, técnico responsable de la 
elaboración del PAM: 
 
La primera fase del mapa acústico se basa en una 
metodología mixta, mediciones de corta duración 
en puntos de interés y muestreo general. Se 
comparan con otras de 24 horas de mínimo en 
zonas especiales como colegios y puntos que 
puedan indicar los técnicos del ayuntamiento. Se 
compara con modelos matemáticos. 
 
Con las mediciones se hace el mapa acústico y se 
fusiona con el mapa de usos, para observar dónde 
se superan los objetivos de calidad establecidos. 
Posteriormente se establece el plan de acción 
para corregir las posibles diferencias. 
 
Se plantean más cuestiones y se producen 
también algunas observaciones: 
 
8. ¿Se van a tomar mediciones entre fachadas y 
en el interior de viviendas con mediciones de más 
de 24 h y en días diferentes? 
 
Se hace en el exterior no en el interior de las 
viviendas. Se trata de un mínimo de 24 h, se han 
hecho mediciones continuas de 5 días. 
 
9. Por Mestre Lope siguen pasando camiones y 
autobuses y no se ha cumplido la disminución de 
tráfico que se prometió. 
¿La CV-35 es competencia de la Generalitat o del 
Ayuntamiento? 
 
De la Generalitat. 
Se debería trabajar en esto, el ciudadano no 
puede asumir los trabajos de aislamiento acústico.  
 
10. El principal foco es la CV-35, ¿existen 
pantallas acústicas; ¿se puede regular esto en el 
PGOU? 

S'augmenta l'edificabilitat?, hi ha carrers molt 
estrets. 
 
En el PGOU només s'arreplega la realitat actual. 
 
7. No es parla de la qualitat de vida per temes 
acústics. 
 
Després, quan intervinga el tècnic, es parlarà del 
pla acústic. 
 
Es fa una anàlisi dels eixos comercials, p.e., Lauri 
Volpi, possiblement prop de l'estació de Godella 
es podria desafectar una àrea subterrània per a un 
aparcament. Aquesta zona és un punt a cuidar 
estèticament, perquè és una entrada a Burjassot. 
 
 
Intervé Pau Gaja, tècnic responsable de 
l'elaboració del PAM: 
 
La primera fase del mapa acústic es basa en una 
metodologia mixta, mesuraments de curta durada 
en punts d'interés i mostratge general. Es 
comparen amb altres de 24 hores de mínim en 
zones especials com ara col·legis i punts que 
puguen indicar els tècnics de l'ajuntament. Es 
compara amb models matemàtics. 
 
Amb els mesuraments es fa el mapa acústic i es 
fusiona amb el mapa d'usos, per a observar on se 
superen els objectius de qualitat establits. 
Posteriorment s'estableix el pla d'acció per a 
corregir les possibles diferències. 
 
Es plantegen més qüestions i es produeixen 
també algunes observacions: 
 
8. Es prendran mesuraments entre façanes i a 
l'interior de vivendes amb mesuraments de més 
de 24 h i en dies diferents? 
 
Es fa a l'exterior no a l'interior de les vivendes. Es 
tracta d'un mínim de 24 h, s'han fet mesuraments 
continus de 5 dies. 
 
9. Per Mestre Lope continuen passant camions i 
autobusos i no s'ha complit la disminució de trànsit 
que es prometé. 
La CV-35 és competència de la Generalitat o de 
l'Ajuntament? 
 
De la Generalitat. 
S'hauria de treballar en açò, el ciutadà no pot 
assumir els treballs d'aïllament acústic.  
 
10. El principal focus és la CV-35, hi ha pantalles 
acústiques; es pot regular açò en el PGOU? 
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11. Fermín y Galán se ha convertido en el otro 
carril de la carretera de Llíria; se debe tener en 
cuenta esto también. 
¿Se podrían colocar pantallas verdes? 
 
No es eficaz contra el ruido. 
 
12. Hay 5 calles que son las más transitadas, ¿se 
va a tener en cuenta una reducción del tráfico 
general? 
 
13. En mi caso concreto, había tráfico previo a 
trasladarme a mi vivienda, no me molesta el ruido, 
pero si me molestara, aplicaría medidas de 
aislamiento. 
 
14. En 2009 se dijo que había calles con exceso 
de ruido; el equipo redactor dijo que era 
soportable y cuando salga el PAM se podrá 
valorar eso y establecer medidas correctoras. 
 
15. Mariana Pineda perdió su condición de 
carretera y la carretera de Llíria también. 
 
16. El ruido es una de la mayor causa de 
enfermedades según la OMS. El que lo sufre 
puede valorar si es soportable o no. 
 
A continuación interviene Pau Gaja, el ingeniero 
responsable de los estudios acústicos para el 
PAM. 
 
Las infraestructuras son la principal causa de 
ruido en la ciudad: la CV-35 y el metro. Se 
establece que las nuevas actuaciones se hagan 
cargo de las medidas correctoras. Al arquitecto le 
consta que la Conselleria hizo un estudio 
preliminar para el soterramiento de la entrada de 
la CV-35 a Valencia. 
 
Para solucionar el ruido en el casco urbano, la 
idea básica es reorganizar el tráfico, restringirlo 
solamente a residentes. Se pueden evitar muchos 
de los desplazamientos internos. Una vez 
obtenidos los datos, se establecerán las medidas 
correctoras correspondientes. 
 
El PAM será objeto de consulta al CPC. 
 
Tras la consulta al CPC, las aportaciones se 
llevan a la comisión informativa o especial para 
elevarlas al Pleno del Ayuntamiento para su 
aprobación provisional, su exposición y, después 
de la exposición pública, que dura un mes, se 
traslada a la Conselleria nuevamente y, 
finalmente, vuelve para ser aprobado 
definitivamente. 
 

 
11. Fermín i Galán s'ha convertit en l'altre carril de 
la carretera de Llíria; s'ha de tindre en compte açò 
també. 
Es podrien col·locar pantalles verdes? 
 
No és eficaç contra el soroll. 
 
12. Hi ha 5 carrers que són els més transitats, es 
tindrà en compte un reducció del trànsit general? 
 
 
13. En el meu cas concret, hi havia trànsit abans 
de traslladar-me a la meua vivenda, no em 
molesta el soroll, però si em molestara, aplicaria 
mesures d'aïllament. 
 
14. En 2009 es va dir que hi havia carrers amb 
excés de soroll; l'equip redactor va dir que era 
suportable i quan isca el PAM es podrà valorar 
això i establir mesures correctores. 
 
15. Mariana Pineda va perdre la seua condició de 
carretera i la carretera de Llíria també. 
 
16. El soroll és una de la major causa de malalties 
segons l'OMS. El qui el pateix pot valorar si és 
suportable o no. 
 
A continuació, intervé Pau Gaja, l'enginyer 
responsable dels estudis acústics per al PAM. 
 
 
Les infraestructures són la principal causa de 
soroll a la ciutat: la CV-35 i el metro. S'estableix 
que les noves actuacions es facen càrrec de les 
mesures correctores. A l'arquitecte li consta que la 
Conselleria va fer un estudi preliminar per al 
soterrament de l'entrada de la CV-35 a València. 
 
 
Per a solucionar el soroll en el nucli urbà, la idea 
bàsica és reorganitzar el trànsit, restringir-lo 
només a residents. Es poden evitar molts dels 
desplaçaments interns. Una vegada obtingudes 
les dades, s'establiran les mesures correctores 
corresponents. 
 
El PAM serà objecte de consulta al CPC. 
 
Després de la consulta al CPC, les aportacions es 
porten a la comissió informativa o especial per a 
elevar-les al Ple de l'Ajuntament per a la seua 
aprovació provisional, la seua exposició i, després 
de l'exposició pública, que dura un mes, es 
trasllada a la Conselleria novament i, finalment, 
torna per a ser aprovat definitivament. 
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Se plantean más cuestiones y se producen 
también algunas observaciones: 
 
17. ¿Qué puntos son objeto de aportaciones?  
 
Toda aportación se considerará. 
 
18. ¿Puede estar expuesto más de un mes, dada 
la importancia del proceso? 
 
El mínimo legal es de un mes, establecido por 
instancias superiores, porque se considera 
suficiente; no tiene sentido alargar más este 
proceso. 
 
19. ¿Se puede añadir algo al PGOU para prevenir 
inundaciones? 
 
Sí, se recogen sugerencias; se presentó un 
estudio a los afectados por la última tromba. 
 
 
20. ¿Se prevé convocar al CPC antes de la 
exposición? 
 
No. 
 
21. ¿Se va a informar con antelación para que 
tengan tiempo de prepararse? 
 
Sí 
 
22. ¿Qué tipo de acceso habrá a este PGOU?  
 
Estará en la web y en soporte de papel en el 
Ayuntamiento. 
 
23. ¿Hay fecha de finalización del PAM? 
 
Antes de Navidad. 
 
24. ¿Se presentará al CPC? 
 
Sí, habrá una sesión específica para elaborar un 
plan de acción. 
 
25. ¿Qué tipo de actuaciones requieren un estudio 
acústico para la obtención de licencias? 
 
La secretaria toma nota para hacer la consulta 
pertinente en el Departamento de Urbanismo del 
Ayuntamiento. 
 
26. El organismo competente en Patrimonio, 
¿obliga a colores de fachadas o en las licencias 
de obra? ¿Cómo se lleva a cabo? 
 
 
 

Es plantegen més qüestions i es produeixen 
també algunes observacions: 
 
17. Quins punts són objecte d'aportacions? 
 
Tota aportació serà considerada. 
 
18. Pot estar exposat més d'un mes, donada la 
importància del procés? 
 
El mínim legal és d'un mes, establit per instàncies 
superiors, perquè es considera suficient; no té 
sentit allargar més aquest procés. 
 
 
19. Es pot afegir alguna cosa al PGOU per a 
previndre inundacions? 
 
Sí, s'hi arrepleguen suggeriments; es va presentar 
un estudi als afectats per l'última trompada 
d’aigua. 
 
20. Es preveu convocar al CPC abans de 
l'exposició? 
 
No. 
 
21. Es va a informar amb antelació perquè tinguen 
temps de preparar-se? 
 
Sí 
 
22. Quin tipus d'accés hi haurà a aquest PGOU?  
 
Estarà en la web i en suport de paper en 
l'Ajuntament. 
 
23. Hi ha data de finalització del PAM? 
 
Abans de Nadal. 
 
24. Es presentarà al CPC? 
 
Sí, hi haurà una sessió específica per a elaborar 
un pla d'acció. 
 
25. Quin tipus d'actuacions requereixen un estudi 
acústic per a l'obtenció de llicències? 
 
La secretària pren nota per a fer la consulta 
pertinent en el Departament d'Urbanisme de 
l'Ajuntament. 
 
26. L'organisme competent en Patrimoni, obliga a 
colors de fatxades o en les llicències d'obra? Com 
es du a terme? 
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Patrimonio informa al final; por ahora no ha 
emitido ningún informe. Siguiendo la Ley de 
Patrimonio y el último decreto se tiene en cuenta 
la normativa sobre elementos y conjuntos a 
respetar. 
 
3. RUEGOS Y PREGUNTAS 
Las preguntas se han ido realizando durante la 
sesión y se han reflejado en el punto anterior. 
 
 
El alcalde interviene agradeciendo a todos su 
participación y el interés, teniendo en cuenta el 
consejo como una herramienta de mejora de la 
democracia y de mejora de Burjassot, animando a 
ser ambiciosos y reclamar calidad de vida y cuidar 
nuestro patrimonio. 
 
 
Y no habiendo otros asuntos a tratar, el presidente 
levanta la sesión, de la cual, como secretaria firmo 
junto al alcalde. 
 

Patrimoni informa el final; per ara no ha emés cap 
informe. Seguint la Llei de Patrimoni i l'últim decret 
es té en compte la normativa sobre elements i 
conjunts a respectar. 
 
 
3. PRECS I PREGUNTES 
Les preguntes s'han anat realitzant durant la 
sessió i s'han reflectit en el punt anterior. 
 

 
L'alcalde intervé per a agrair a tots la seua 
participació i l'interés; igualment insisteix que 
cal tindre en compte el Consell com una 
ferramenta de millora de la democràcia i de 
millora de Burjassot. I finalment, anima a ser 
ambiciosos i reclamar qualitat de vida, així com 
a tindre compte del nostre patrimoni. 

 
I no havent-hi altres assumptes per tractar, el 
president alça la sessió, de la qual, com a 
secretària, signe junt amb l'alcalde. 
 

 

 
 
 
 
 
 
La secretària 
 
         Vist i plau 
         L'alcalde 
 


